
 

Izjava za javnost o predlogu zakona o medijih 

Sprejeto na II. Konferenci slovenskih glasbenikov iz sveta in Slovenije. 

Slovenski glasbeniki iz sveta in Slovenije z obžalovanjem sprejemamo napovedi o 
pripravljajočem se Zakonu o medijih, v katerem naj bi se obseg zapovedanega predvajanja 
domače, slovenske glasbe vseh žanrov občutno zmanjšal. Prepričani smo, da je tako drastično 
omejevanje predvajanja slovenske glasbe na naših radijskih postajah in nacionalni TV za 
slovensko kulturno identiteto zelo škodljivo. Zavedamo se, da sta doslej slovenskemu narodu 
njegov obstoj zagotavljala njegova kultura in njegov jezik in da tudi v bodoče ne bo drugače. 
Ne razumemo kako lahko slovenska oblast pozabi na to temeljno resnico in pripravi zakon, ki 
bo s svojimi posledicami deloval zato za slovensko kulturo, slovensko identiteto in torej za naš 
narod škodljivo. 

Zaradi tega se pridružujemo mnogim slovenskim intelektualcem in Slovenski uniji glasbenih 
ustvarjalcev, ki so že protestirali zoper načrtovane spremembe, ter pozivamo Slovensko vlado, 
da znova premisli to svojo namero in pusti določilo o obvezni količini predvajane slovenske 
glasbe nespremenjeno. 
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